
Notulen MR- vergadering 11 april 2024

We hebben een terugkoppeling gehad van de TSO. Wij zijn heel blij dat juf Irene de
coördinator wil worden van de TSO met ingang van volgend schooljaar.
Ook de huidige penningmeester stopt er aan het einde van dit schooljaar mee. Voor de
penningmeester komt er een vacature.

Yvonne Ywema zit nu in het laatste schooljaar van haar termijn. We gaan een vacature
plaatsen in de nieuwsbrief en de parro app voor een nieuw MR-lid.

Wij hebben meegedacht over een kleine wijziging in schooltijden. Hier komen we nog op
terug.

Wij hebben gesproken over de vragenlijsten tevredenheid en veiligheid. Wij merkten op dat
niet alle leerlingen het gemakkelijk vonden deze vragenlijsten in te vullen. Wij streven ernaar
de (ervaren) veiligheid van de leerlingen zo goed mogelijk te krijgen.
Ook valt op dat de school wat lager scoort op het verstrekken van informatie. Dit blijft
terugkomen en is ook op andere scholen een punt.
Als MR denken wij dat de school genoeg doet aan informatievoorziening, o.a. door de
Parro-app, de nieuwsbrief, het ouderportaal en de korte lijnen die er zijn tussen ouders en
leerkrachten. Mocht u als ouder een idee hebben hoe het beter kan dan horen wij het graag.


